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OSNOVNA SKOLA RUDES
Jablanska 5 1

KLASA:007-04/23-02/01

URBIRC)J:251… 195/04-23… 2

UZ,agrcbu,27.2.2023.

ZAPISNIK

Sa 18.sjё dnicc Skolskog odbora kaajc odrЙ ana 27.2.2023.u prosto五jalna OS Rudeこ .助cdnicaje

zapoё ela u 18:30,a zavrこ ila l1 19:20.

Prisutni ёlanOvi Sk01skOg OdbOra:

1.Kreこimir bdcua,predsjed」 k Sblsbg odbora

2.Josipa Mesi6

3.Qdtta RttiC Azinovi6

4.SttcЙana Crnckovi6

5. Gordana Brczak                           、|

6. :M[anina Brdan6 Borё i6

(:〉dsutni ёlanovi:

l. Andro Krpan

Ostali prisutni: ravnateljica OS Rude5 Sanja Krstanovii, tajnica Skole Zrinka Prugovedki,

radunovotkinj a Sla<lana Eordi6.

Predsjednik Skolskog odbora Kresimir Erdelja utwdio je da je na sjednici prisutna ve6ina dlanova te

da 6e svi zakljudci i odluke biti pravovaljane. ZatraLio je suglasnost za audio snimanje sjednice Sto su

svi prisutni prihvatili.

Predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja predloZio je sljedeii dnermi red:

1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice

2. GodiSnje financijsko izvje5ie 2a2022. godinu
3. Kadrovi
4. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

ToEka 1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice

Zapisnik je jednoglasno usvojen.

Toika 2. Godi5nje financijsko izvje5de 2a2022. godinu

Gospoda Dordi6, radunovotkinja 5ko1e, predstavila je izvjelie uz napomenu kako je ono napravljeno,
usvojeno i potvrdeno od strane Grada Zagreba. Po zaw5etku do5lo je do kraie rasprave o tome kako

St<otsti odbor treba usvojiti (ili ne) dokument koji je ved odobren od strane nadleZnog tijela.

lzvjeS6e je jednoglasno usvojeno.

Gtla Dordii napu5ta sjednicu.

Toika 3. Kadrovi

Na prijedlog rawateljice i sukladno dostavljenim izvjeSiima o provedenom postupku vrednovanja
kandidata Skolski odborje odludivao o davanju suglasnosti zazasnivanje radnog odnosa
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